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Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Richard Svensson
Vice Ordförande F6 Jacob Burman

Talman Ruben Seyer t. o. m. 4

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Datum för sektionsmöte Ruben fastställer dautmet till 10/12, torsdag LV6. Preliminär kallelse ska där-
med ut 26/11 och slutgiltig föredragningslista 7/12. Han uppmanar alla att se
till att skicka in relevanta handlingar tills dess.

§5 Avvikelse ekonomisk
policy

§5.1 SNF SNF höll aspning för årskursrepresentant och räknade med att två aspar skulle
dyka upp. De köpte fika för 80 kr, men då bara en asp dök upp bröt detta mot
den ekonomiska policyn som säger att man får spendera max 70 kr per asp.
David tycker inte att det är ett problem, utan mer en formalitet att vi behöver
godkänna det. Bemelie yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna SNF:s avvikelse från den ekonomiska policyn i samband
med deras aspning för årskursrepresentant.

§5.2 FnollK Carl berättar att FnollK inte visste att aspbudgeten skulle godkännas 2 veckor
innan aspningens början, utan trodde att den preliminära räckte. Bemelie yrkar
på godkännande.
Beslut: Att godkänna FnollK:s avvikelse från den ekonomiska policyn i sam-
band med deras aspbudget.

§6 Aspbudget Då aspningen fick ställas om till att vara helt digital skiljer sig budgeten be-
tydligt från den preliminära. FnollK har dock lagt en ungefärlig budget som
hamnar på max 10 000 kr snarare än de 25 000 kr de brukar lägga. Bemelie
yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna FnollK:s aspbudget.
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§7 Runda bordet

§7.1 Kärnstyret Bemelies arbete har mest handlat om möten och att försöka få bättre kontakt
med våra PA; Kärnstyret kommer ha ett möte med dem och TM:s studieväg-
ledare imorgon.
Sofia har inte gjort speciellt mycket. Hon skulle under vanliga omständigheter
ha satt buntband på skåp, men skjuter på det för att inte uppmuntra folk att
ta sig till skolan. På måndag är det NU, och där ska det pratas om digital
aspning och utbildning av sektions- och kåraktiva, något som ska digitaliseras
mycket. Kåren undrar vilka utbildningar vi tycker saknas, och Sofia tänker
föreslå alkoholutbildningar för aktiva utöver serveringsutbildningen.
David har börjat med kvartalsrapporten och ska ha bokföringskväll med de
andra kassörerna på sektionen imorgon över Zoom. Han påpekar att alla kvar-
talsrapporter ska vara inne på lördag som senast.
Joseph har samlat in nycklar från de som blev ansvarsbefriade vid sektionsmö-
tet LP1 och bytt låset på buren. Det återstår att se om det nya börjar krångla
det med.
Sjemelie har anmält sig till olika möten som närmar sig. Hon har också kommit
fram till att hon vill skapa ett jämlikhetsråd med SAMO och en representant
från varje stor kommitté och förening. Tanken är att de ska ses några gånger i
läsperioden för att utbyta tankar och idéer.
Albert har börjat kika mer på sektionens vecka och ska börja kolla mer på
kommunikationspolicyn vi har men som ingen följer samt uppdatera sektions-
möteshemsidan tillsammans med talmanspresidiet.

§7.2 DP Det händer inte så mycket när det inte är några arr, och Isabella har lite
abstinens. Hon har bokföringsgrejer att göra, men vet inte riktigt vad de är.
David ser stressad ut av att höra detta.

§7.3 F6 F6 ska ha en digital Luciasittning nästa fredag och håller på att lista ut hur
de ska gå tillväga. Det kanske blir en spelkväll av något slag.

§7.4 FnollK FnollK försöker improvisera en aspning så gott det går. De hade 30–40 personer
på aspplaggstillverkningen igår. De planerar för en ”pubrunda” på Discord där
man har olika aktiviteter i olika röstkanaler.

§7.5 SNF SNF har digitalt cocktailparty ikväll, och har utöver det jobbat vidare med
enkäten om distansstudier. Oliver tror att den ska komma ut under dagen. De
har även gjort det vanliga arbetet kring kursrepresentanter i och med att det
är en ny läsperiod.

§7.6 Foc Foc har pausat just nu. De hade tänkt ha en stor mekvecka, men rektorn
rekommenderade att man inte skulle vara på skolan, så de ställde in.

§7.7 FARM FARM har haft digital lunchföreläsning i veckan, asplunch imorgon och Zen-
seact Week nästa vecka. Richard har också varit på ArmU där de pratade om
digital aspning och kontinuitet i arbete. Det är mycket att göra, men roligt.

§8 Inforunda

§8.1 Restriktioner Bemelie pratar om att restriktioner kommer från flera olika håll: FHM och
kåren kommer med restriktioner som vi behöver följa, och högskolan har åsik-
ter, men eftersom vi är en separat förening kan de inte bestämma över oss.
Det högskolan kan göra är att stänga våra lokaler, vilket de nyligen valde att
göra på kvällar och nätter. Det jobbiga för dem är att FHM kom med lokala
restriktioner dagen efter som fick kåren att stänga all fysisk verksamhet, och
högskolan hade därmed dålig timing och hade eventuellt kunnat undvika att
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stänga lokalerna.
Bemelie var på KU i måndags där rektorn och vicerektorn var med. De pratade
om Ekonomi i balans och corona. På Elektro har man fått höra att Ekonomi i
balans innebär att sektionen förlorar 30 000 kr i programbidrag, men vad Beme-
lie förstår kommer det inte hända. Det har pratas om liknande nedskärningar
på vårt utbildningsområde också, men David påpekar att våra programbidrag
inte har ökat på flera år, trots inflation och ett ökat antal medlemmar och att
vi därmed skulle kunna argumentera mot det.

§8.2 Psykosocial hälsa Det var många sektionsordföranden på KU som pratade om gemenskap och
psykosocial hälsa, framförallt hos de nya studenterna. Många har gjort enkäter
och läget verkar väldigt dåligt. En majoritet har också bestämt sig för att skjuta
på sina aspningar till LP3 i hopp om att läget ska tillåta fysiska arrangemang
då.
Carl berättar att han blev kontaktad av en ledsen Nollan som hade kuggat
en tenta. Han tror att folk som hoppar av programmen efter att ha kuggat
tentorna i ettan framför allt är folk som inte umgås så mycket med andra på
sektionen och därmed inte vet hur vanligt det är att man kuggar. Han funderar
på om det vore bra att gå ut med någon form av tröstande inlägg om det. Han
hade gärna sett att det kom ut snart i så fall, och Bemelie säger att hon ska
ta med sig det. Hon tänker att Kärnstyret kan ta upp det med programteamet
på mötet imorgon.
David undrar om SNF eller SAMO har hört något om ämnet. Oliver har inte
hört något speciellt vad han kan minnas, men de har med frågor av det slaget i
enkäten som ska skickas ut. Tanken är också att ha en utlottning av presentkort
till tre personer som svarar på enkäten för att uppmuntra svar. Oliver säger
att de nog låter den ligga ute i en vecka eller så innan de försöker dra några
slutsatser från svaren. Sjemelie har sett enkäten och tycker att den är jättebra.
Hon har själv inte blivit kontaktad av någon som mår dåligt över tentaresultat,
men hon tror att många tyvärr skäms över att ha kuggat en tenta och därför
inte vill berätta om det.
Carl berättar att de har fått tillbaka svaren från kårens nymbleenkät. Han
skärmdelar och visar resultaten. Överlag var enkätsvaren positiva, men några
svarade att de har känt grupptryck eller haft andra negativa upplevelser och
några tyckte inte att man blev särskilt väl förberedd för studierna. De flesta
kände inte till trygghetsjouren. De flesta negativa kommentarerna handlade
dock om att F blev diskade från Rocken på grund av den vikarierande phaddern.

§8.3 Riktade satsningar från
programmen

Både Weidow och Julie har pratat om att göra riktade satsningar för sektionen
med överblivna pengar från förra årets programbudgetar. Av Weidow har vi
redan fått pengar till ett nytt flipperspel och nya brädspel, men Julie är mer
inne på saker som bidrar till fysisk aktivitet, såsom ett pingisbord eller bad-
mintonnät. Hon har även pratat om F-spexet och att hjälpa dem med deras
ekonomi.

§9 SaFT Bemelie har tagit kommandot för höstens SaFT eftersom Umeå inte vill/kan
lösa ett digitalt SaFT. Hon frågar när vi borde hålla det, och påpekar att
flest högskolor har sagt att de kan LV5. Hon hade gärna haft det tidigare för
att kunna hinna dra mer nytta av vad man får med sig, men eftersom man
får mindre tid på sig att förbereda om man tidigarelägger det, samt att flesta
kunde LV5, bestämmer hon sig efter en diskussion om att LV5 blir bäst.

§10 Teambuilding Bemelie tycker inte att planen om att hålla teambuilding i Alberts stuga känns
lämplig längre med de nya rekommendationerna. Hon föreslår dock att vi kan
ha en heldag med diskussionspass samt spel eller andra kul grejer. Carl tycker
det låter bra och kan tänka sig att ordna en teambuildingaktivitet i någon
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timme som han provkör på Styret innan han använder den under FnollK:s
aspning. Lördag LV3 verkar vara det datum som funkar bäst.

§11 Övriga frågor

§11.1 Presentkort Oliver berättar att SNF har hittat ett presentkort på 1000 kr på Akademi-
bokhandeln i deras låda i Styretrummet, men varken de eller tidigare SNF vet
varifrån det kommer. Bemelie tycker det låter som belöning för Guldäpplet,
och David kollar raskt igenom sektionens tidigare utgifter och hittar ett köp
för 2 000 kr på Akademibokhandeln våren 2019 som han misstänker är ett köp
på två presentkort.

§11.2 Bokföring Oliver tycker att det är oklart vilken bokföring som ska in vart och undrar om
man kan få mer info. David säger att man kan kolla på den något utdaterade
revisorssidan på Ftek. Han hade hoppats att revisorerna skulle ha gått ut med
mer info, men det verkar de inte ha gjort. Gustav säger att det ska finnas en
handbok för kassörer och att den innehåller sån info. Den har inte skickats ut
som den ska, och verkar ligga på ett oklart ställe på Ftek.

§11.3 Verksamhetsberättelser Isabella undrar vem kvartalsverksamhetsberättelserna ska skickas till. David
svarar att de ska till revisorerna.

§11.4 FARM:s aspbudget Richard säger att FARM:s kassör har sagt att deras aspbudget godkändes till-
sammans med resten av budgeten, men är nu osäker på om det stämmer efter
punkten om FnollK:s dito. David säger att om deras allmänna budget specifi-
cerar asputgifter så räcker det, men FnollK hade bara avsatt en klumpsumma
till aspning i sin budget.

§12 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:00!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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